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El president del Consell de Formentera, Jaume Ferrer i la vicepresidenta primera, Susana
Labrador, han rebut avui a na Neus Mateu, nova directora insular de l’Estat, en la seva primera
visita a Formentera. Posteriorment, s’ha celebrat una reunió de treball on s’han tractat
especialment els temes més importants cara a garantir la seguretat a l’illa en els mesos d’estiu.

  

Per part del Consell, el president Jaume Ferrer ha traslladat a la nova directora la necessitat de
poder comptar per a aquest estiu amb reforç de la Guàrdia Civil de trànsit i de la Guàrdia Civil
de la mar, de la que Ferrer ha destacat que “l’any passat, per primera vegada, va tenir seu al
Port de la Savina, i va desenvolupar una funció molt important per a exercir un millor control de
la gran quantitat d’embarcacions que tenim fondejades i que transiten per les nostres costes”.
Així mateix, el president del Consell ha recalcat la importància de poder disposar de tots els
efectius de la benemèrita durant tota la temporada d’estiu, “entenem que la col·laboració entre
els efectius de la Guàrdia Civil i la Policia Local, sobretot quan tenim falta d’efectius en algun
dels dos cossos, és imprescindible per donar el servei que l’illa precisa, tant als residents com
als que ens visiten”.

  

Per la seva banda, la directora insular de l’Estat ha volgut destacar els bons resultats obtinguts
amb les investigacions posteriors als robatoris patits a vàries propietats l’any passat, “es van
efectuar diverses detencions i no hi ha hagut moltes més denúncies. Esperem seguir amb els
reforços i que la situació millori encara més”, ha declarat Mateu, que s’ha mostrat també
optimista en quant a la resolució de les perquisicions referents als incendis de Cala Saona i ha
confirmat l’establiment de nou aquest estiu d’una base de la Guàrdia Civil de la mar a
Formentera alhora que ha advocat per seguir amb els reforços d’estiu i per la continuïtat de la
coordinació entre Policia Local i Benemèrita.

  

Aquests temes es tractaran més àmpliament a la propera junta de seguretat, a celebrar el mes
vinent.
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